
SCHRIFTELIJKE VRAGEN ART. 41 -  PVDA HILVERSUM 
Hilversum, 18 maart 2020 

Aan: College van B&W 
Betreft: Vertrek wethouders 

Geacht college, 

Gisteren werden wij verrast door het bericht van de ontslagaanvraag van wethouder Kastje. De reden 
die wethouder Kastje noemt is het ervaren van afnemende steun voor zijn ambities, vooral op het 
gebied van duurzaamheid. Wij wijzen er in dit verband op dat dit de derde wethouder is die zijn 
ontslag indient in deze periode. Eerder deden wethouder Pelsink en wethouder Jaeger hetzelfde.  

Wij hebben naar aanleiding van deze derde vertrekkende wethouder een aantal vragen aan u. Ten 
eerste: 

1. Het college is voor deze periode uitgebreid van vier naar zeven wethouders. Heeft het hoge aantal 
tussentijds vertrekkende wethouders een relatie met de omvang van het college? 

Na het vertrek van wethouder Pelsink heeft de coalitie er voor gekozen om haar niet te vervangen. Het 
werk kon ook met zes wethouders gedaan worden. 

2. Gelet op het ogenschijnlijke gemak waarmee wethouders hun taken bijna per direct kunnen 
neerleggen, terwijl hun werk door de overige portefeuillehouders wordt opgevangen; in hoeverre 
zijn deze taken zodanig zwaar dat zij niet blijvend in de huidige collegebezetting opgevangen 
kunnen worden voor de resterende raadsperiode? 

De afgelopen weken verdienen geen schoonheidsprijs voor bestuurlijk Hilversum. De berichtgeving 
over de invulling van de wethoudersvacature had af en toe de kenmerken van een soapserie in plaats 
van het goed opvangen van het vertrek van een vakwethouder. Uit de krant hebben wij mogen 
vernemen dat er onduidelijkheid is geweest over de vraag welke partij bij het vertrek van een 
wethouder een opvolger zou kunnen voordragen. Dergelijke zaken dragen ons inziens niet bij aan 
transparantie en vertrouwen van goed bestuur. De volgende vragen gaan daarom over dit onderwerp: 

3. Is deze afspraak inderdaad gemaakt binnen de coalitie na het vertrek van wethouder Pelsink? 

4. Dient zich nu opnieuw een situatie aan waarin Hart voor Hilversum een nieuwe kandidaat gaat 
zoeken, of levert GroenLinks een nieuwe wethouder? 

In de ontslagbrief van wethouder Kastje spreekt hij over afnemend draagvlak voor zijn ambities. Die 
ambities hebben zich twee jaar geleden vertaald in een coalitieakkoord. Dat levert de volgende vragen 
op: 

6. Staat het coalitieakkoord ter discussie?  

7. Waaruit bestaat het afnemend draagvlak precies en wat zijn daarvan de gevolgen voor het 
coalitieakkoord, en de lopende plannen en projecten? 

Met vriendelijke groeten, namens de PvdA fractie, 

Jacqueline Kalk
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